ΓΛΩΣΣΑ
Παιδιά,στο μάθημα της Γλώσσας είχαμε σταματήσει στην ενότητα 14.Αυτή η ενότητα ασχολείται  με τις προσκλήσεις,πως δηλαδή γράφουμε προσκλήσεις για να καλέσουμε κάποιον σε κάποιο γεγονός όπως πάρτι γενεθλίων,γάμο,πολιτιστικό γεγονός.Επίσης,είδαμε ευχετήριες κάρτες τις οποίες στέλνουμε ή δίνουμε για να ευχηθούμε για την ονομαστική γιορτή κάποιου,για τα γενέθλια,για τα Χριστούγεννα κ.ά.
Τώρα λοιπόν,θέλω να διαβάσετε τα κείμενα 9 και 10 στις σελ. 64-65.
Οι ασκήσεις που ακολουθούν είναι από την ενότητα 14.
1. Συμπληρώνω το γράμμα ή τα γράμματα που λείπουν :
Πρόσκλησ…., ευχετ…..ρια κάρτα, ευχ….., εύχ…..μαι, χρόνια πο…….ά, ευτ…..χισμένος, αγάπ…., συ……ενής, αδελφ……ς, αδελφ……., πα……..ούς,ε……..ονός, εγγον….., θ…….α, θεί…..ς, ξάδελφ……ς, ξαδέλφ…….., ν…..νά,  αγαπ……τή, χτ…….ς, α…….ριο,  πέρσ……,  μπ……νω, βγαίν……, κατεβ…….νω, ανεβαίν……., σωπ……..νω, χορταίν…….., παχ…..νω, λεπταίν……., μικρ……..νω, μαθαίν……., καταλαβ……..νω, πλ…….νω, δ…….νω, μ……..νω
2. Αριθμητικά λέγονται οι λέξεις που δηλώνουν αριθμούς.
π.χ. ένας άνθρωπος, τέσσερα παιδιά, δεκαεπτά βιβλία
Προσοχή
Α) ΟΙ αριθμοί από το 1 ως το 20 γράφονται με μια λέξη.
π.χ. τρία τετράδια, δώδεκα γυναίκες, δεκαεπτά μπάλες
Αλλά 
είκοσι  πέντε ποδήλατα, πενήντα  τρία μολύβια
Β) Το εννιά (9) και το εννιακόσια (900) γράφονται με δύο ν ,ενώ το ενενήντα γράφεται με ένα ν.
Γ) τρεις – τρία
   τέσσερις – τέσσερα
Δ) δύο ή δυο                                       ένδεκα ή έντεκα
    επτά ή εφτά                                    δεκαέξι ή δεκάξι
    οχτώ ή οκτώ
   εννέα ή εννιά
Γράφω με λέξεις τους παρακάτω αριθμούς:
(19) …………………………………………………………….. μπάλες
(56) …………………………………………………………….. μαθήτριες
(32) …………………………………………………………….. πόρτες
(14) …………………………………………………………….. ξύστρες
(87) ……………………………………………………………. ημέρες
(50) ……………………………………………………………. παγωτά
(4) ……………………………………………………………… πουλιά
(90) …………………………………………………………… καρπούζια
(9) ……………………………………………………………... μπισκότα

3. Ρήματα με κατάληξη σε  -αίνω
Τα ρήματα που τελειώνουν σε –αίνω γράφονται με  αι .
Εξαιρούνται τα ρήματα  μένω , δένω , πλένω και τα σύνθετά τους (ξεπλένω,αναμένω,ξεδένω) τα οποία γράφονται με  ε .

Συμπληρώνω με αι ή ε :
μικρ…….νω                                                     χορτ…….νω
σωπ…….νω                                                    υφ…….νω
μ……νω                                                          καταλαβ……..νω
ξεπλ……..νω                                                   προλαβ…….νω
μαθ……νω                                                     ζεστ……..νω
κατεβ……..νω                                                αρρωστ……..νω
δ……νω                                                          αναμ……..νω
βγ…….νω                                                       παχ…….νω               


 
